



NOTICE OF MEETING / DRAFT AGENDA CONVOCATION / PROJET D'ORDRE DU JOUR	
Date	2007-08-29
Reference	N 11R
ISO/TC 8/SC 11	

Title of / Titre du TC/SC Intermodal and short sea shipping

Secretariat / Secrétariat AENOR
Host / Invitant Spain

MEETING / RÉUNION Meeting dates / Dates de la réunion From 2007-10-30 09:30 To 2007-10-30 17:00
Place / Lieu Hotel Botanico Avda. Richard J. Yeoward, nº 1 C.P. 38400 - Santa Cruz de Tenerife SPAIN Contact: Tel. : +34 91 432 60 74 Fax : +34 91 310 45 96

P-and O-members are invited to inform the secretariat of the committee concerned, within one month of the receipt of this notice of meeting, of their intention to be represented at the meeting, the approximate number of their delegates and their need for interpretation.

Whenever possible, the names of delegates (or observers) and the name of the head of the delegation should also be sent to the secretariat of the committee concerned at least one month before the opening of the meeting.

Les membres (P) et (O) sont invités, dans un délai d'un mois à partir de la réception de la présente convocation, à faire connaître au secrétariat du comité concerné leur intention d'être représentés à la réunion, le nombre approximatif de leurs délégués et leur besoin en matière d'interprétation.

Dans la mesure du possible, une liste indiquant les noms des délégués (ou observateurs), ainsi que le nom du chef de la délégation, devrait également parvenir au secrétariat concerné un mois au moins avant l'ouverture de la réunion.

Parallel meeting(s) / Réunion(s) parallèle(s)

NOTE:

Due to the late circulation of this document, the meeting will be held only if no P-member is opposed.

NOTE :

Étant donné la distribution tardive de ce document, cette réunion n'aura lieu que si aucun membre (P) ne s'y oppose.



1. Opening of the meeting
2. Roll call of delegates
3. Distribution of new documents
4. Adoption of the agenda **N11R**
5. Appointment of the drafting committee
6. Report of the Secretariat **N12**
7. Definition of the Scope of ISO/TC 8/SC 11
8. Status of works: **N10**
 - 8.1 ISO/DIS 20858
 - 8.2 ISO/DIS 28001
9. Definition of the programme of work of ISO/TC 8/SC 11
10. Definition of the Structure of ISO/TC 8/SC 11
11. Any other business
12. Approval of the resolutions
13. Date and place for the next meeting
14. Closure of the meeting